



**Do you love to sing?
Join the United Nations Singers
Geneva Choir!**

**Aimez-vous
chanter?**

**Si oui, rejoignez la Chorale des
chanteurs des Nations Unies
à Genève!**

To register please send message to
un.choir.geneva@gmail.com

Pour vous inscrire, une seule adresse:
un.choir.geneva@gmail.com

United Nations Singers Choir at the UN Headquarters in New York has been performing since 1947. We are creating United Nations Singers Geneva Choir. Come sing with us!

La Chorale des chanteurs des Nations Unies existe depuis 1947 au siège de l'ONU à New York. La nouvelle Chorale des chanteurs des Nations Unies est née à Genève! Venez chanter avec nous!

Our goal is to spread the message of peace and friendship through the universal language of music.

Notre but est de répandre le message de la paix et de l'amitié au travers du langage universel de la musique.

United Nations Singers Geneva Choir is open to staff of the United Nations and other international organizations in Geneva, Diplomatic Missions and their family members.

La Chorale des chanteurs des Nations Unies à Genève est ouverte aux employé(e)s des Nations Unies et aux autres Organisations Internationales à Genève, aux Missions diplomatiques et aux membres de leurs familles.